
Emmastraat Tweerichtingsverkeer – Verzoek om uitstel besluit 

 

Geachte dames en heren Raadsleden, 

 

Graag wil ik nog even met een bericht bij u komen over het voorstel voor het herinrichten van de 

Emmastraat met Tweerichtingsverkeer.  

De diverse bezwaren van de ondernemers en bewoners tegen het plan zijn u bekend. Tot nu toe 

lukte het nog niet om in gesprek te komen met de wethouder over de problemen die dit plan die 

voor de Vituskerk veroorzaakt.  

Afgelopen vrijdag  heb ik echter een prettig gesprek met wethouder Voorink en twee van zijn 

beleidsmedewerkers gevoerd. Hij heeft ook zijn verontschuldigingen aangeboden voor het uitblijven 

van een reactie van zijn kant op de diverse verzoeken voor gesprek van mijn kant in de voorbije 

maanden. Dat waardeer ik zeer.  Nu heb ik hem onze bewaren uitgelegd. Deze problemen betreffen 

de bereikbaarheid van de Vituskerk,  de veiligheid voor de velen die de Vituskerk en alle bijgebouwen 

bezoeken en de doorstroming van het verkeer op de kop van Emmastraat. 

Dagelijks draaien gemiddeld vele tientallen auto’s het kerkterrein op en af en elk weekend (zaterdag 

en zondag)  bezoeken honderden mensen, kinderen en volwassenen,  de kerk en de bijgebouwen. 

Daarnaast vinden regelmatig grote bijeenkomsten, manifestaties en concerten plaats waarbij per 

gebeurtenis vele honderden mensen, lopend, per fiets en met auto’s naar het terrein van de Vitus 

komen. Ook Uitvaarten brengen hier veel mensen naar toe. Natuurlijk moeten ook de bevoorrading 

met vrachtwagens en de televisie opnames, waarbij grote wagens op het terrein komen, kunnen 

doorgaan. Dit alles vraagt om manoeuvreerruimte en veiligheid. 

Aan de Emmastraat liggen de twee grote in- en uitgangshekken voor de hoofdingang van de 

Vituskerk. Precies vóór die twee hekken komen drie verkeersbanen te liggen, de heen- en weer 

strook en de bypass. De grote problemen v.w.b. veiligheid, bereikbaarheid en 

doorstroming/opstuwing van het verkeer  zijn voorspelbaar!  

In alle stukken over het Schetsontwerp, het Raadsvoorstel en aanvullende rapporten wordt wel met 

enige regelmaat gesproken over de Vitus als ‘prachtig en historisch monument’, “landmark” etc. En 

daar zijn we dankbaar voor en trots op! In alle rapporten en stukken wordt veel gesproken over de 

belangen die  de ondernemers en bewoners van de Emmastraat betreffen. En terecht. Maar nérgens 

is  in  de stukken aandacht besteed aan  het drukke leven met alle verkeersbewegingen van dien  op 

en om het totale Vitusterrein.  

Ik maak me echt heel grote zorgen. En de tijd gaat dringen.. 

Ook  Wethouder Voorink onderkent deze problemen nu. Hij geeft er evenwel de voorkeur aan de 

maatschappelijke afwegingen over de haalbaarheid van dit gehele plan te laten plaatsvinden in de 

politieke keuze en besluitvorming die voor a.s. woensdagavond in Uw Raadvergadering is 

geagendeerd.  Ik heb hem met aandrang gevraagd om de definitieve besluitvorming  uit te stellen. Hij 

geeft er evenwel de voorkeur aan U eerst het besluit te laten nemen en daarna te zien welke 

aanpassingen  in het plan nog kunnen worden gemaakt. Nogmaals, ik heb er grote zorgen over. Het 

betreft hier een centrale plek in Hilversum. 

Daarom richt ik mij nu tot u. Van harte en met aandrang wil ik u vragen, gelet op de problemen en 

bezwaren zoals hierboven beschreven, de besluitvorming uit te stellen. Ik zou dat bijzonder op prijs 

stellen! 

En los van het bovenstaande heb ik nog een andere ernstige vraag bij dit gehele plan.  Een vraag van 

een andere orde. In alle stukken wordt vooral het hoofdaccent gelegd op het mooie, sfeervolle en 



rechtstreekse kunnen bereiken van het centrum. Het gaat eigenlijk vooral om de laatste paar 

honderd meter. Hiervoor wordt een ingrijpende en dure reconstructie van de Emmastraat 

voorgesteld. Gaat dit nog om een zakelijke overweging of vooral om gevoel en esthetica bij deze 

keuze? Naar mijn idee kan het zeer loffelijke doel en verlangde resultaat van deze ‘operatie’ op een 

veel goedkoper wijze worden gerealiseerd. Natuurlijk draait het om de vraag: wat is het je waard? 

Ook hierover heb ik met de wethouder prettig kunnen spreken. We waren het evenwel hierover niet 

met elkaar eens. Het zal u niet verbazen . 

Graag wil ik om uw bijzondere aandacht vragen voor de veiligheid, bereikbaarheid en 

verkeersdoorstroming rond het Vitusmonument. En mijn verzoek om de besluitvorming nog wat 

meer tijd te geven.  

Hartelijk dank voor uw aandacht en van harte wijsheid gewenst bij uw afwegingen. 

Succes bij uw vele en belangrijke werk voor Hilversum! 

Pastoor Jules Dresmé 

 

 

 


